

Predrag Katanic, geboren in Serbien, studierte an der Musikakademie in Belgrad sowie bei Thomas Riebl am Mozarteum in Salzburg, bei dem er mit dem Würdigungspreis des österreichischen Kulturministeriums abschloss. Als Assistent in der Klasse von Thomas Riebl begann auch seine Lehrtätigkeit. Er unterrichtete beim International Music Seminar in Prussia Cove, England, am Royal Northern College of Music, Manchester und am Royal College of Music in London. Seit 2003 hat er eine Professur an der Anton Bruckner Privatuniversität Linz inne. Predrag Katanic ist seit 1997 Bratschist des stadler quartetts. Er gibt regelmässig Meisterklassen und Konzerte in Österreich, Spanien, Portugal, England, Deutschland, Süd Korea, Japan und Süd Afrika.

Predrag Katanic was born in Serbia. He studied at the Music Academy in Belgrade and with Thomas Riebl at the University Mozarteum in Salzburg where he graduated with distinction and received the Ministry of Culture's special prize for the best diploma concert.

Mr Katanic was teaching assistant to Thomas Riebl at the University Mozarteum and was visiting professor at the International Music Seminar in Prussia Cove, England. He was a tutor at the Royal Northern College of Music, Manchester and Royal College of Music, London. He is currently teaching at the Anton Bruckner Private University in Linz, Austria. Since 1997 he is a member of the stadlerquartet.

He is regularly invited to give Master classes and concerts in Austria, Germany, Spain, Portugal, England, South Korea, Japan and South Africa.